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Vertel eens iets meer over deze overname?

‘Wij zijn blij dat we overeenstemming heb-

ben kunnen bereiken met Rick en Perry over 

het voortzetten van de handelsactiviteiten van 

Houtman. Rick en Perry blijven werkzaam in het 

nieuwe samenwerkingsverband en wij zijn blij 

dat hun expertise dus niet verloren gaat. Verder 

komt er één buitendienstmedewerker mee, Eric 

de Kwaadsteniet, Thijs van Essen die de techniek 

voor Houtman onder zijn hoede had en daar-

naast nog twee winkelmedewerkers.’ 

Het lijkt niet logisch om het pand van Houtman 

als een zelfstandige depotvestiging in stand te 

houden. Is daar al duidelijkheid over?

‘Dat is vooralsnog wel de bedoeling, omdat een 

vestiging van een collega-bedrijf aan de oostzijde 

van de hefbrug juist per 1 oktober gesloten is en 

er toch wel behoefte aan een vestiging wordt uit-

gesproken door onze klanten. Werkzaamheden 

in de boomkwekerij zijn vaak weersafhankelijk en 

de behoefte aan benodigdheden is dus slecht te 

plannen. We zijn in onderhandeling om een deel 

van het bestaande pand te huren en daarmee 

te proberen de vestiging open te houden om 

aan deze behoefte te voldoen. Om die in stand 

te kunnen houden, zijn wij heel afhankelijk van 

onze afnemers.’

Verwachten jullie voor de komende periode nog 

meer overnames en/of fusies in deze sector?

‘Wij denken dat het meeste op dat gebied wel 

is gepasseerd. Er zijn nog maar een paar grote 

groepen bedrijven over die in de sector actief 

zijn. Wel zullen de overgebleven kleinere bedrij-

ven ook nog aansluiting zoeken, de komende 

jaren. Onder druk van de huidige markt en wet- 

en regelgeving is het onmogelijk stand te houden 

tegenover de grotere groepen van bedrijven. Wij 

zien dat zelf bevestigd in onze samenwerking 

sinds enkele jaren met de Benfried-groep op het 

gebied van certificering, automatisering en perso-

neelszaken.’

Zijn de resultaten van Houtman de aanleiding tot 

het in onderhandeling gaan over de overname?

‘Uiteraard zijn teleurstellende resultaten in de 

afgelopen jaren een oorzaak voor het in gesprek 

raken van de beide partijen. Ook denken we dat 

het lastig is om in een relatief klein gebied met 

vijf toeleveranciers te kunnen blijven bestaan, 

zoals voorheen. Dit alles heeft veel te maken met 

de schaalvergroting in de markt en ook met de 

hedendaagse manier van zakendoen. Wij hopen 

dat deze nieuwe situatie door onze afnemers als 

prettig ervaren zal worden en dat we de kans 

krijgen om er een succes van te maken.’

Wat betekent de overname van Houtman voor 

jullie klanten en de klanten van Houtman?

‘Dat betekent dat er, als we de kans krijgen, een 

winkel en een zestal mensen met kennis voor de 

markt behouden blijven. We hopen daardoor als 

Telermaat de servicegraad nog meer te kunnen 

verhogen. Tevens zullen wij proberen een aantal 

succesvolle dealerschappen van Houtman voort 

te zetten.’

Begin oktober werd bekendgemaakt 

dat het bedrijf Telermaat de activitei-

ten van het bekende Boskoopse bedrijf 

Houtman zal overnemen. De activiteiten 

zullen volledig worden geïntegreerd in 

Telermaat en de voormalige eigenaren 

van Houtman, Rick en Perry Houtman, 

gaan bij Telermaat aan de slag. Vakblad 

Boom in Business stelt een aantal vragen 

aan Telermaat-directeur Jeroen Fase. 
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Een nieuwe fase ingaan
Telermaat neemt activiteiten van Houtman over
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groepen van bedrijven


